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Шеф стручног штаба Рукометног клуба Борац Ратко Ђурковић био је пресрећан након
реванш утакмице четвртфинала Купа БиХ, у којој је Борац резултатом 27:18 савладао
лидера Премијер лиге и актуелног освајача овог такмичења Вогошћу, која је у првој
утакмици савладала наш тим пред домаћом публиком резултатом 28:21.

  

  

      

  

- У најави утакмице сам рекао представницима медија да нас чекају два задатка.
Први је да уопште побиједимо екипу Вогошће која нас је два пута побиједила пред
својом публиком. Стварно су фаворити по именима која тамо играју, по искуству и
по томе колико дуго играју заједно. Други задатак је, свакако, био тај да стигнемо
предност из прве утакмице која није била мала. Успјели смо да испунимо оба и ово
је прва велика побједа Борца ове године. Нама је свака побједа важна, и против
Приједора, Цазина, ми смо нова екипа, али имамо срце, душу, добру атмосферу и
мислим да нас је то у овом тренутку дигло на путу да стигнемо минус од седам
голова. У паузи између два полувремена смо се договорили да кренемо одлучније
јер је Вогошћа у првој утакмици, у интервалу од 45. минута до краја, створила
фамозних седам голова, а ево, и њима се то десило у Борику. Исто тако, ми смо у
првој утакмици примили велики број голова, а исти случај се десио и Вогошћи у
реваншу. Показали смо да можемо да играмо против фаворита и да екипа долази
на своје како вријеме одмиче, и мислим да ово свима нама и публици може да буде
додатни подстрек да се надамо и трофејима на крају сезоне. Читава екипа је
одиграла енергично у одбрани ношена подршком публике у кључним моментима,
стога велику захвалност дугујемо и гледаоцима који су створили одличну
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атмосферу упркос томе што није било организованог навијања  – навео је Ђурковић
у свом обраћању новинарима.
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